

# KURSUS PENYELIA TEKNIKAL

COMFORI SDN BHD

## Objektif:

- Memahami teknik-teknik baru untuk menjadi pekerja yang cemerlang dan menghadapi kerja-kerja harian dengan sikap yang positif.
- Meningkatkan kecekapan membaikpulih peralatan dengan mencapai matlamat 'kesusutan sifar'.
- Mereka semula program yang lebih berkesan dan pro-aktif terhadap setiap pekerja.
- Mengukuhkan cara bagaimana membuat kerja yang lebih tepat dan teliti dengan latihan dan tunjuk ajar yang betul.

## Pengenalan:

Tujuan kursus ini dijalankan untuk menambahkan dan mempertikaikan prestasi pekerja dalam bahagian teknikal terutama juruteknik dan pembantu juruteknik dan operator di setiap industri. Teknik-teknik yang digunakan dapat memberi dorongan dan pengetahuan yang bersesuaian supaya pekerja-pekerja ini menjadi lebih berkesan. Pengetahuan untuk mendorong sikap yang positif serta mendisiplinkan pekerja adalah menjadi tumpuan. Kaedah bagaimana cara menjalankan penyelenggaraan diajar akan menjadi titik permulaan untuk menjadi pekerja yang cemerlang. Ia sangat berhasil dan digunakan untuk keadaan industri bila operasi industri itu terbeban dan keperluan pelanggan menjadi semakin meningkat. Kursus ini juga memberi pemerhatian bagaimana cara-cara pencegahan penyelenggaraan dijalankan dan apakah langkah-langkah yang penting sebagai kandungan permulaan.

## Modul:

Modul 1: Peranan Penyelia Teknikal dalam Abad ke-21

Modul 2: Membina Sikap Kerja yang Positif supaya Pekerjaanya Mencapai Kecemerlangan

Modul 3: Memperagakan Imej yang Positif sebagai Pekerja Unggul

Modul 4: Pengurusan Masa yang Berkesan

Modul 5: Memotivasi Pekerja

Modul 6: Menghasilkan Kerja Berkualiti

Modul 7: Keperluan Struktur Penyelenggaraan dan Cara Pencegahannya

Modul 8: Melancarkan Rancangan untuk Penyelenggaraan Pencegahan

Modul 9: Enam Kerugian Peralatan yang Utama dalam Sistem Penyelenggaraan Pencegahan

Modul 10: Pemahaman Terperinci tentang Kegagalan Peralatan dan Kerja-kerja dalam Pakej Latihan yang Diperlukan dalam Sistem Penyelenggaraan Pencegahan

Modul 11: Pemahaman tentang Mengerjakan Kerja Membaikpulih dan Pencegahan Berasaskan Dokumentasi Audit